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PROTOKÓŁ NR 0012.5.3.2022 

z posiedzenia Komisji  
Rodziny i Polityki Społecznej  

w dniu 24 marca 2022r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 13.05- 14.20                  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności.   
 

 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawy seniorów 

4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej. 

5. Sprawozdanie z realizacji ustawy o wspieraniu rodzin i pieczy 

zastępczej.  

6. Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok,  
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-
Zdrój w 2022 roku, 
 

 Rozstrzygniecie nadzorcze dot. uchwały w sprawie przyjęcia gminnego 
programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2022r.  

 
7. Wolne głosy i wniosków. 

8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 17 lutego 2022r. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Bernadeta Magiera otworzyła posiedzenie  
i powitała przybyłych członków Komisji oraz gości.  
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Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
  
Ad.3. 
Sprawy seniorów 
 
Joanna Cisek 
Ogłosiliśmy nabór na członków Rady Seniorów na 4- letnią kadencję 2022-2026, 
można składać kandydatury do 8 kwietnia br. Kandydatów ma być co najmniej 
20 osób. 
 
Bernadeta Magiera 
Kto może zgłaszać? 
 
Joanna Cisek 
Stowarzyszenia, podmioty działające na rzecz osób starszych, muszą to być 
osoby, które mają mieć stałe miejsca zamieszkania w Jastrzębiu-Zdroju, spośród 
tych kandydatów będzie przeprowadzone głosowanie.  
 
Piotr Szereda 
Rada Miasta nie jest takim podmiotem. 
 
Joanna Cisek 
Wyślemy informację do Stowarzyszeń, które działają na rzecz osób starszych. 
Chcielibyśmy, aby z każdego sołectwa jedna osoba wchodziła w skład Rady.                 
W tym celu zwróciliśmy się do sołtysów o propozycje osób. Przy ogłaszaniu 
konkursów sprawdziliśmy statystyki, mamy ogółem mieszkańców 80 062, pow. 
60 roku życia jest ponad 25% mieszkańców tj. 20 193 osoby,  mężczyzn 9 113, 
kobiet 11 080. W mieście działa Klub Seniora, organizowane są Dni Seniora,                   
na bieżąco seniorzy mają zapewnione zajęcia.  
 
Klaudia Nietrzebka 
Usługi opiekuńcze – wsparcie osób starszych i niepełnosprawnych w domach, 
podstawowe specjalistyczne oraz specjalistyczne dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi. W ramach zadań Ośrodka kierujemy do domów opieki społecznej, 
gdy senior wymaga całodobowej opieki, prowadzimy pracę socjalną w mieście, 
realizowany jest program Wspieraj seniora, SOS dla seniora, Akademia Seniora, 
polityka wytchnieniowa, zgłoszeń dotyczących seniorów jest bardzo dużo. 
Aktualnie dużo seniorów jest samych, występuje zjawisko eurosieroctwa 
dziadków.  
 
Bernadeta Magiera 
Bardzo prężnie działa Uniwersytet III Wieku.  
 
Urszula Sobik 
Miasto się starzeje, problem dojazdu osób do mieszkańców będzie coraz większy, 
czy Ośrodek ma do dyspozycji samochód służbowy? 
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Klaudia Nietrzebka 
Tak, Ośrodek posiada samochód użytkowany głównie przez pracowników 
socjalnych. Działań ze strony miasta na rzecz osób starszych jest bardzo wiele, 
polityka społeczna w naszym mieście rozwija się, czego przykładem są nowe 
rodziny zastępcze zawodowe, uruchomienie placówki wsparcia dziennego na 
Gagarina, na Przyjaźni.  
 
Ad.4. 
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Komisja zapoznała się z treścią Sprawozdania.  

Ad.5. 
Sprawozdanie z realizacji ustawy o wspieraniu rodzin i pieczy  
zastępczej.  
 
Komisja zapoznała się z treścią Sprawozdania.  

Ad.6. 
Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok 

 
Projekt uchwały omówił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie- 
Zdrój w 2022 roku 

 
Projekt uchwały omówiła Klaudia Nietrzebka Dyrektor Ośrodka Pomocy  
Społecznej.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
 
 Rozstrzygniecie nadzorcze dot. uchwały w sprawie przyjęcia gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2022r.  
 
Projekt uchwały omówiła Magdalena Ostaszewska-Wdowiak Pełnomocnik 
Prezydenta ds. Rozwiązywania Problemów alkoholowych 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
 

Ad.7. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Grzegorz Mosoń 
Otrzymałem w ostatnim tygodniu informację dotyczącą problemów  z busem 
dowożącym dzieci do ŚDS-u, który często się psuje, czy jest jakaś możliwość 
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formalna, prawna, aby miasto temu Stowarzyszeniu pomogło, żeby takie 
sytuacje się nie zdarzały? 
 
Joanna Cisek 
Wczoraj otrzymaliśmy pismo w tym temacie od Rodziców, temat jest nam znany, 
samochód jest 4-letni, jednak często się psuje, trzeba będzie znaleźć 
rozwiązanie, jeśli PFRON będzie organizował zapotrzebowania na poszczególne 
obszary działań na rzecz osób niepełnosprawnych, trzeba będzie ten temat 
rozwiązać.  
 
Robert Cichowicz 
Procedura przetargowa nie przewidywała udziału miasta w dowożeniu dzieci, 
samochód przekazaliśmy za zgodą PFRON-ą na rzecz ŚDS-u, ale to rodzice 
powinni dostarczyć swoje pociechy do placówki. Ustawodawca nie przewiduje 
transportu dla osób niepełnosprawnych.  
 
Bernadeta Magiera 
W związku z tym, że w czerwcu b.r. posiedzenie naszej Komisji przypada na 
dzień 16 czerwca, w dzień Bożego Ciała, proponuję przełożenie terminu 
posiedzenia na 21 czerwca 2022r. 
 
Członkowie Komisji wyrazili zgodę.  
 

Ad.8. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 17 lutego 2022r. 
Protokół przyjęto jednogłośnie 
 
Ad.9. 
Zakończenie posiedzenia. 

 
Przewodnicząca Komisji – Bernadeta Magiera podziękowała wszystkim                           
za przybycie i zakończyła posiedzenie. 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk    
             

 Przewodniczący Komisji 
Rodziny i Polityki Społecznej   

  
Bernadeta Magiera 

 


